
Hjärtligt välkomna! 
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Informations- och diskussionspunkter 
 

- Välkomna     Rainer 
- Ekonomisk rapport    Marie 
- Vad har vi gjort hittills?     Rainer 
- Vad är på gång?     Rainer 
- Uppgradering KabelTV-nätet   Claes 
- Riktlinjer ”Bandyplan”    Marie / Alla 
- Grannsamverkan     Rainer / Lisbeth 
- Förbättringar 2017 - Förslag    Rainer / Alla 
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Styrelsearbetets riktlinjer 
 

- Hålla varandra informerade 
- Öppenhet (inom styrelsen och mot boende) 
- Undvika ”långbänkar” med det vi påverkar själva 
- Samtal är alltid bästa alternativet 
- Ekonomisk medvetenhet 
- Kontinuerlig information till boende om styrelsearbetet 
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Ekonomisk rapport 
 

Preliminärt resultat per 30.09, 2016  
        

              Utfall:         + 39 000 
 
          Budget:       - 74 000  
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Ekonomisk rapport 
 Större utgifter (tkr) 
 

 
Renovering av lekplatser   149 ( B = 150 )  
 
Vatten och avlopp   322 ( B = 364 ) ( 2015 = 321 ) 
 
Skötsel av grönområden  164 ( B = 120 ) ( 2015 =147 )   
 
Kanalavgifter    194 ( B = 113 ) ( 2015 = 191 ) 
 
Uppgradering Kabel TV-nätet 315 ( B = 277 ) ( 2015 = 21 ) 
 
Räntekostnader   176 ( B = 180 ) ( 2015 = 146 ) 
 

Dialogmöte 19.10, 2016 



Vad har gjorts 2016? 

Viktigare arbeten 
 

- Renovering av tre lekplatser 
- Uppgradering av KabelTV-nätet till digitalt 
- Installerat fartdämpare i båda brandgatorna (Claes och Svenne) 
- Genomfört två ”Fixardagar” (10.04 och 02.10) 
- Extra ogräsrensning i samtliga rabatter 
- Ogräsbekämpning runt kantstenar i hela området  
- Trimning av samtliga häckar (2 ggr) 
- Gallring av ”Lilla skogen”  
- Tvättning av samtliga garageportar (Svenne och Christer) 
- Besiktning av samtliga garage gällande slitage/säkerhet/förvaring 
- Upprensning av Madbäcken är genomförd av Kommunen 
- Valt företag som skall sköta vinterrenhållningen 2016/2017 
- ”Arbeten som inte syns”, men utförs 
- Omförhandlat arrendekontraktet med Willys 
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Vad vi gjorde 2015 
Viktigare arbeten 

 
- Bytt företag för skötsel av grönområden (107’ lägre än tidigare lev.) 
- Valt företag som målar garagen (80´lägre än budget) 
- Tvättning av garageportar 
- Bytt företag som sopade upp gruset (50 % lägre pris än tidigare) 
- Asfaltering av markskada och fyra slukhål 
- Slutbevis garagebyggnation 
- Fastställt fastighetsgränser och skötsel av Willys områden  
- Fått bort fem långtidsuppställda bilar i området 
- Borttagning av ogräs runt kantstenar 
- Kontakt försäkringsbolag / Brandskydd betr. Garageförvaring 
- Kontakt med kommunförvaltningar om rensning kulvert/Madbäcken 
- Ökad information till boende via facebook / hemsidan 
- Löpande underhållsarbeten av Svenne 
- Bytt företag som sköter vinterrenhållningen 2015/2016 
- Klippt ned alla häckar till samma höjd 
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Vad är på gång? 

- Uppstart Infokanalen (om det finns behov för den) 
- Budget 2017 
- Planering av årsmöte 2017 
- Begära in nya offerter för renovering av lekplatser 2017 
- Översyn markarbeten (kantstenar, gavelventiler mm) 
- Översyn av ytterligare röjning i ”Lilla Skogen” 
- Översyn områdesskyltning 
- Reparation av garageskador 
- Uppstädning i garage 
- Upprättande av inventarieförteckning 
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Uppgradering KabelTV-nätet 

- Vid fel på KabelTV-nätet kontakta vår TV-ansvarige Claes Dellenmark 
 
- Vid problem med det privata abonnemanget kontakta Boxers Kundtjänst 
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Riktlinjer ”Bandyplan” 
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Grannsamverkan 

- Lisbeth Lindblom informerar om statusen 
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Förbättringar 2017 (Förslag) 

- Renovering av återstående tre lekplatser 
- Ny uppröjning i ”Lilla skogen” 
- Byte av slitna områdesskyltar  
- Fortsatt hög nivå på skötseln av våra grönområden 

- Ny hemsida? 
 
Fler förslag? 
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